



# CONTEMPORARY NOMADS AND ROOTEDNESS

ONLINE WORKSHOP WITH GENEVIÈVE EMOND, MUZA



*Muza*  
Creative Educational Solutions

Bilingual online workshop designed for individuals wishing to explore in a group how they can anchor and strengthen their actions based on their migration path. Using movement, creation and reflection exercises, we will tackle themes such as : relationship to earth, spaces, frontiers; our movements, baggage, belongings. This workshop is part of the series *migrant bodies*.

Five 90 minutes-meetings : Thursdays December 9, 2021; January 6 and 20, 2022 & February 3 and 17, 2022  
12.00-1.30 PM (North-American ETZ)/ 6.00-7.30 PM (Central European TZ)

150 \$ CA for 5 sessions, including taxes (125 \$ US), money transfer prior to the beginning of the cycle

Information and registration : [admin@muzaeducation.com](mailto:admin@muzaeducation.com) ; <https://muzaeducation.com> ; zoom link sent upon registration.




# NOMADES CONTEMPORAIN.E.S ET ENRACINEMENT

ATELIER EN LIGNE AVEC GENEVIÈVE EMOND, MUZA



*Muza*  
Solutions créatives en éducation

Atelier bilingue en ligne accompagnant les individus désireux d'explorer, en groupe, comment ancrer et renforcer leurs actions en s'appuyant sur leur parcours migratoire. A l'aide du mouvement, de la création et de la réflexion, nous aborderons des thèmes tels que: la relation à la terre, aux espaces, aux frontières; nos bagages, nos déplacements, nos appartenances. Cet atelier fait partie de la série *corps migrants*.



Cinq rencontres de 90 minutes: les jeudis 9 décembre 2021; 6 et 20 janvier 2022 & 3 et 17 février 2022, de 12.00 à 1.30 PM (Heure de l'est de l'Amérique du nord)/ 6.00-7.30 PM (heure de l'Europe du centre)

150 \$ CA pour 5 rencontres, incluant les taxes (125 \$ US), transfert à effectuer avant le début du cycle

Information et inscription: [admin@muzaeducation.com](mailto:admin@muzaeducation.com) ; <https://muzaeducation.com> ; lien zoom transmis à l'inscription.

